
Svend	Aage	Slothuus	
Bjørn	V.	Jensen	
Heidi	Schou	
Lone	Jeppesen	
Else	Jensen	
Ole	Kristiansen	
		
Alle	medlemmer	var	tilstede.	
		
Dagsorden:	
		
1.	Velkomst	og	godkendelse	af	sidste	referat.	
Ole	bød	velkommen	og	referatet	blev	godkendt	uden	bemærkninger.	
		
2.	Regnskab	og	budget	
Svend	Aage	kunne	fortælle,	at	indestående	bank	pr.	1.1.16	var	på	kr.	204.005,00,	hvilket	var	ca	kr.	
6.000,00	end	sidste	år.	(Lavere)	
Mangler	regning	på	halleje	for	2.	halvår	for	både	Kliplev	og	Felsted	haller	–	kontingent	fra	
medlemmer	er	faldende.	Der	vil	være	underskud	i	2015,	men	det	skyldes	primært	en	gave	til	
Kliplevhallen	på	kr.	8.500,00.	
Afdelingen	har	8	medlemmer	i	Klubliv	Danmark,	men	da	bestyrelsen	udgør	5	personer,	så	er	der	
faktisk	en	ringe	opbakning	blandt	vore	medlemmer.	Især	i	Felsted	bør	der	være	et	stort	potientiale	
for	medlemmer,	idet	købmanden	i	byen	(SPAR)	er	medlem	af	KLUBLIV	DANMARK	–	dvs	alle	som	
handler	hos	købmanden,	vil	bidrage	med	penge	til	badminton.	
		
3.	Orientering	fra	formanden:	
Medlemsregistrering	til	DGI	er	på	187	pers.	eller	en	nedgang	på	7	pers.	
Der	er	inspirationskursus	den	16.1.16	–	men	formanden	er	forhindret,	idet	han	har	fødselsdag	–	
tillykke.	
DGI	Sønderjylland	har	sendt	indbydelse	ud	til	den	6.	februar	–	til	en	frivillighedsfest	i	
Sønderjyllandshallen		fra	kl.	1600	–	0100.	DGI	betaler	ikke	for	festen.	
Aftalt	badminton	betaler	for	de	bestyrelsesmedlemmer,	som	deltager	i	festen.	Hele	bestyrelsen	er	
inviteret,	men	flere	var	forhindret	denne	dato.	Tilmelding	skal	ske	til	Svend	Aage.	Festen	koster	ca	
kr.	450,00	pr.	person.	
Der	har	været	brugermøde	i	Kliplevhallen	den	8.	december	2015	–	Ole	og	Jacob	havde	deltaget	i	
mødet.	
Flere	i	bestyrelsen	synes,	at	vedligeholdelsen	hallen	er	dårlig	–	formanden	vil	drøfte	på	næste	
møde	i	formandsgruppen	under	LIF.	
		
4.	Bordet	rundt.	
Heidi:	børnebadminton	er	stor	succes	–	der	er	faktisk	ikke	plads	til	alle	(venteliste)	Mange	spillere	
deltager	i	stævner.	
Bjørn:	Der	indkøbes	bluser	til	ungdom	med	eget	navn	og	klubnavn	på	bluserne.	Der	indkøbes	
yderligere	3	bluser	til	trænerne.	Bestilles	hos	Sportigan	i	Rødekro.	
Lone:	Arrangement	“julehygge”	en	succes	–	mange	var	glade.	Indbydelser	til	stævner	sker	bl.a.	via	
facebook.	
Else:	Mandag	er	alle	baner	faktisk	opfyldt	–	om	onsdagen	stadig	4	ledige	baner.	
Ole:	Møde	med	Kliplev	skole	oginstruktør	fra	DGI	den	5	og	12	NOV	2015.	
Sønderjysk	mesterskaber	været	afholdt	i	grænsehallen.	Flere	gode	kampe,	men	modstanden	var	
hård.	



Klubben	har	2	hold	på	1.	pladsen	i	holdturnering	–	flot	
Den	24.	februar	holdes	stævne	i	Kliplevhallen	for	60+	–	klubben	betaler	fortæring	for	deltagerne.	
Svend	Aage	og	Jacob	havde	ingen	bemærkninger	til	bordet	rundt.	
		
5.	Evaluering	af	arrangementer.	intet	til	punktet.	
		
6.	Åben	for	tilføjelser.	
Generalforsamling	holdes	den	15.	marts	kl.	1930	i	Kliplevhallen.	
Annoncering	af	årets	generalforsamlinger	sker	fælles	indenfor	de	4	afdelinger	under	LIF	–	Lone	
søger	for	opgaven.	
På	valg	er	Ole,	Bjørn	og	Jacob.	Ole	og	Bjørn	er	villig	til	genvalg	–	Jacob	ønsker	ikke	genvalg.	
Kasserer	spørger	Godthard	Saugstrup	om	han	vil	være	dirigent	til	generalforsamlingen.	
Klubmesterskaber	holdes	den	13.marts	i	Kliplevhallen	fra	kl.	1200	–	ungdom	deltager.	
OK-Benzin:	LIF	skal	stille	med	folk	den	5.	februar	og	den	20	maj	ved	Brugsen	–	tidspunktet	er	
sandsynligvis	fra	kl.	1400	–	1700,	men	nærmere	besked	følger,	når	nyt	foreligger.	
		
7.	Evt	–	intet	til	punktet.	
		
8.	Næste	møde:	15.	marts	kl.	1815	i	Klipllevhallen	–	samme	dag	som	generalforsamling.	
		
For	referatet	
		
Jacob	


